
MUISTIO VALJAKKOAJOKOMITEA 7_2024
Aika SUNNUNTAI 17.11.2024
Paikka Teams etäyhteydellä
Läsnä: Jenniina Sillanaukee, Tuire Suvanto, Outi Sorsa, Mici van Assendelft,Elna
Jokinen,Hannu Kalalahti, Maija Karhusaari, Ben Simonsen, Tove Söderholm, Virpi Tunninen.

1. Kokouksen avaus, läsnäolijoiden toteaminen.
PJ avasi kokouksen klo 18, todettiin läsnäolijat.
2. Edellisen kokouksen 6_2024, 6.10.2024 pöytäkirjan hyväksyminen.
Hyväksyttiin.
3. Lajin yleiskokous / Lajiseminaari 2.11.2024
Ptk lajin yleiskokouksesta on tarkastettu ja se tallennetaan SRL:n sivuille. Ehdotus uudesta
puheenjohtajasta ja komitean kokoonpanosta lähtee maanantaina hallitukselle
käsiteltäväksi.
4. SRL:lle ilmoitettavat asiat mm.
Päätettiin että Ann Karin Finell jatkaa Kipa-kutsujen tarkastajana, ja lisäksi hänet valittiin
Koulutusvastaavaksi/KVK:n edustajaksi ja komitean sääntötyöryhmän jäseneksi. SRL:n
Sääntövaliokunnan jäsenä jatkaa Tuire Suvanto. Maija Karhusaari kontaktoi SRL:n
lajikouluttajat. Kouluttajat ilmoitettava välittömästi SRL:n vahvistamista varten.
5. Kilpailukausi 2025
Kehotetaan kilpailunjärjestäjiä NCH2025 lisäämään kutsuun luokkia, mm. JH1 -luokka.
6. KSIX 2025 Sääntöasiat
Käytiin läpi KSIX 2025 -luonnos. Keskusteltiin lisäyksistä ja korjattu sääntöversio lähetetään
komitealle kommentoitavaksi. Säännöt oltava valmiina SRL:ssä viimeistään 5.12.2024 ja
sitä ennen SVK:ssa.
7. Koulutusjärjestelmän hyväksyminen.
Käytiin läpi muutokset. Päätettiin lähettää jo aiemmin hyväksytty Koulutusjärjestelmän
valjakko-osio KVK:lle.
8. Valmennusasiat 2024 -2025
Kuultiin valmennus kuulumiset Outilta, Miciltä ja Beniltä.
A -maajoukkueen katsastukset oli marraskuussa, he valmentautuvat seuraavan kerran
tammikuussa.
B -maajoukkueen katsastukset alkaneet ja jatkuvat vielä joulukuulle.
Joukkueiden kokoonpanot nähtävillä valintojen jälkeen valjakko.net:issä. Kaikki
valmennukset löytyvät Kipasta.
Aluevalmentajina Ben Simonsen ja Leena Kalalahti.
9. Vuosikello 2025
Komitean tammikuun kokouksessa hyväksytään vuosikello vuodelle 2025. Jenniina
tarkastaa päivämäärät.
10. Muut asiat
-Mici van Assendelft ja Taitu Tammelin esittivät ehdotuksen Valjakkokoulutuomarien
skaalantarkistuksista. Asiaa valmistellaan ja siirtyy Koulutusvastaavalle.
11. Seuraava kokous
Tammikuussa 2025.
12. Kokouksen päättäminen
Tuirea kiitettiin pitkäaikaisesta hyvästä työstä komiteassa, sekä jäsenenä, että
puheenjohtajana.
PJ kiitti osallistujia ja päätti kokouksen klo 20.14.


